
Искам да БЛАГОДАРЯ на г-жа ВИОЛЕТА МИНЕВА за човешкото отношение към един обикновен 

български гражданин.Малко са за съжаление такива служители във нашата държава.  

БЛАГОДАРЯ ВИ за изчерпателната информация и отношението ВИ. 

 

 


